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J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 
 
Készült:  Jászsági Szociális Szolgáltató Társulás Pénzügyi Bizottságának  

2020. február 11-én megtartott soros nyílt ülésén a Jászladányi Polgármesteri 
Hivatal dísztermében. 

 

 

Jelen vannak: 

Eszes Béla Jánoshida 
Budai Lóránt Jászberény 
Tóth Nóra Jásztelek 
 

3 fő 

 

 

Tanácskozási joggal jelenlévők:  

Lovász Imre   jegyző 
Bertalanné Drávucz Katalin  elnök 
Pócs János  alelnök 
Dr. Krikovics István  ügyvéd 
Mezei Norbert  pénzügyi osztályvezető 
Zsoldiné Gonda Tünde  Jászsági Szociális Alapszolgáltató Központ 

intézményvezető 
Bergmann Kincső  Jászsági Szenvedélybeteg-segítő Szolgálat 

intézményvezető 
 

 

Eszes Béla bizottsági elnök: tisztelettel köszönt mindenkit a Jászsági Szociális Szolgáltató 
Társulás Pénzügyi bizottsági ülésén. Megállapítja, hogy a háromtagú Bizottság teljes 
létszámmal jelen van, a Bizottság határozatképes, az ülést megnyitja. Jegyzőkönyv 
hitelesítőnek Tóth Nórát, Jásztelek polgármesterét kéri fel. 
 

Eszes Béla bizottsági elnök szavazásra teszi ki az, aki elfogadja Tóth Nórát jegyzőkönyv 
hitelesítőnek? 
A Pénzügyi Bizottság a javaslatot 3 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja és a következő 
határozatot hozza: 
 
6/2020. (II. 11.) számú Pénzügyi Bizottság határozata 

Jegyzőkönyv hitelesítő személy megbízására 

 

Jászsági Szociális Szolgáltató Társulás Társulási Tanács Pénzügyi Bizottsága 2020. 
február 11-i ülésén Tóth Nórát, Jásztelek polgármesterét bízza meg a jegyzőkönyv 
hitelesítésével. 
 
Erről: 1./ Jászsági Szociális Szolgáltató Társulás Pénzügyi Bizottságának tagjai 
  é r t e s ü l n e k .  
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Eszes Béla bizottsági elnök: a jegyzőkönyv vezetésével Mácsainé Jónás Anikót kívánja 
megbízni. 
 
Eszes Béla bizottsági elnök szavazásra teszi, jelezze ki ért egyet Mácsainé Jónás Anikó 
jegyzőkönyvvezetői megbízásával? 
A Pénzügyi Bizottság a javaslatot 3 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja és a következő 
határozatot hozza: 
 

7/2020. (II. 11.) számú Pénzügyi Bizottság határozata 

Jegyzőkönyvvezető megbízása 

 

Jászsági Szociális Szolgáltató Társulás Társulási Tanács Pénzügyi Bizottsága 
Mácsainé Jónás Anikót bízza meg a Pénzügyi Bizottság 2020. február 11-i üléséről 
készült jegyzőkönyv vezetésével. 

   

Erről: 1./ Jászsági Szociális Szolgáltató Társulás Pénzügyi Bizottságának tagjai  
  é r t e s ü l n e k  

 

 

Eszes Béla bizottsági elnök: a kiküldött meghívóban 1 napirendi pont került meghatározásra, 
melyet mindenki megkapott. Megkérdezi a bizottság tagjaitól, hogy a napirend módosítására 
kívánnak-e javaslatot tenni? 

(Hozzászólás nem hangzik el.) 

Eszes Béla bizottsági elnök szavazásra teszi, ki tudja elfogadni az 1 napirendi pontból álló 
napirendet? 
A Pénzügyi Bizottság a javaslatot 3 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 

8/2020. (II. 11.) számú Pénzügyi Bizottság határozata 

Napirend elfogadása 

 
Jászsági Szociális Szolgáltató Társulás Társulási Tanács Pénzügyi Bizottsága a 2020. 
február 11-i ülés napirendjét a következőképpen fogadja el: 

 

Napi rend :  
 

 
1./ Előterjesztés a Társulás 2020. évi részletes költségvetésének elfogadására 

Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin elnök, 
  Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető 
   

 
Erről: 1./ Jászsági Szociális Szolgáltató Társulás Pénzügyi Bizottságának tagjai 
  é r t e s ü l n e k .  
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1 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a Társulás 2020. évi részletes költségvetésének elfogadására 

Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin elnök, 

 Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető 

  

Eszes Béla bizottsági elnök: a Társulás 2020. évi költségvetéséről készült írásos előterjesztést 
mindenki megkapta, átadja a szót Mezei Norbert pénzügyi osztályvezetőnek. 
 
Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető: az intézményvezetőkkel az ide vonatkozó 
jogszabályok alapján, valamint az elfogadott koncepció alapján tervezték meg a Társulás 
2020. évi költségvetését. A bevételeket a szokásos módon tervezték, Jászkisér város kilép a 
Társulásból, ezért őket érintően már csak félévet terveztek a tagdíjjal. A bérek emelkedtek, és 
valamennyivel az állami támogatások is, a saját bevételek körülbelül szinten maradtak. A 16-
os melléklet tartalmazza a települési hozzájárulások mértékét, külön lebontva 
intézményenként, és Társulási szintre. Tervezték azokat a dolgokat, amelyeket jogszabályok 
előírnak, illetve ami plusz, az a Kábítószer Egyeztető Fórum 2 millió forintja. 
Pénzmaradvánnyal nem számoltak, ami már biztos pénzmaradvány lesz az a Jászboldogháza 
által megfizetett 2,5 millió forint, valamint a Szenvedélybeteg-segítő Szolgálat részére 
érkezett plusz finanszírozás 1.247.000,- forint összegben. Ezek az összegek a települési 
hozzájárulások mértékét fogják csökkenteni, majd a zárszámadáskor fognak ezzel számolni. 
Jászboldogháza még majdnem 2,5 millió forinttal tartozik, ami ha még ebben az évben 
megfizetésre kerül, akkor további csökkenés várható a települési hozzájárulások mértékénél. 
Ennyivel szerette volna kiegészíteni az írásos anyagot, amennyiben kérdés merül föl, szívesen 
áll rendelkezésre. 
 
Eszes Béla bizottsági elnök: megkérdezi a bizottság tagjait, hogy van-e valakinek kérdése, 
véleménye az elhangzottakkal, illetve az írásos anyaggal kapcsolatban? 

 (Hozzászólás nem hangzik el.) 

Eszes Béla bizottsági elnök: akkor 3.747.000,- forinttal biztosan csökkenni fog a települési 
hozzájárulások mértéke. 
 
Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető: igen.  
 
Eszes Béla bizottsági elnök: akkor Jászboldogházánál csak az elmaradó tartozással nem 
számol a költségvetés, a tárgyévit fizetnie kell.  
 

Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető: igen, és van még majdnem 2,49 millió forint 
elmaradásuk, amivel még nem számoltak. 
 
Eszes Béla bizottsági elnök: igen, szeretnék, ha ezt minél hamarabb befizetné 
Jászboldogháza. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin a Társulás elnöke: fel szeretné hívni a figyelmet, hogy a 
települési hozzájárulásoknál, amit a Szenvedélybeteg-segítő Szolgáltat finanszírozására 
kaptak plusz összeget, az azoknak a településeknek a hozzájárulását csökkenti, akik ebben a 
feladatellátásban részt vesznek. Társulási szinten 7.058.670,- forint van tervezve a települési 
hozzájárulásoknál, ebből fog levonásra kerülni a 2,5 millió forint, amit Jászboldogháza 
megfizetett. Tételezzék föl, hogy a maradék majdnem 2,5 millió forintot is meg fogják fizetni, 
és akkor már szinte 5 millió forinttal csökken a Társulás működéséhez szükséges települési 
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hozzájárulások összege.  A másik kérdés a Kábítószerügyi Egyeztető Fórum (KEF) részére 
betervezett 2 millió forint, melyet a Társulás támogatásként nyújt. Ha ezekkel az összegekkel 
csökkentenék a települési hozzájárulásokat, akkor szinte 58.670,- forint maradna, így a 
Társulás működéséhez a településeknek szinte nem kellene hozzájárulni. Ez csak abban az 
esetben lenne, ha minden elmondott feltétel megvalósulna, és ha a KEF részére nem adnának 
támogatást. Úgy érzi, hogy a KEF részéről jó lenne egy tájékoztatás arra vonatkozóan, hogy 
ezért a támogatásért mit kapnak a települések. A Társulásnak kell-e ezt továbbra is 
finanszírozni, vagy van valami más megoldás, más fórum, ahonnan lehetne. 
 
Budai Lóránt Jászberény: úgy gondolja, hogy a Jászsági Kábítószer Egyezető Fórum léte 
megkérdőjelezhetetlen, saját maga 2014-ben igyekezett elősegíteni a Jászberényi Kábítószer 
Egyezető Fórum létrehozását, pontosabban újraélesztését. Akkor ez egy elég erősen elindult 
folyamat volt, majd aztán beleszólt a politika, kivette a Jászberényi Önkormányzat kezéből, és 
jászsági szintre emelte. Ennek a léte több szempontból is fontos, melyet úgy gondol, hogy 
ezen a helyen nem kell ecsetelnie, hogy miért is fontos a mai világban, pláne a mai 
körülmények között, amikor egyre nagyobb szükség van az ilyenfajta megelőző vagy fölhívó 
folyamatokra és munkára. Decemberben lett a Jászsági Kábítószer Egyezető Fórum vezetője, 
azóta rengeteg minden történt Jászberényben, ami miatt az ülés nem került összehívásra. Ha 
holnapi napon sikerül Jászberény város költségvetését maguk mögött tudni, akkor fognak 
tudni összeülni a fórum szakembereivel, erre igény is van, több megkeresés érkezett az elmúlt 
időszakban, úgy gondolja, hogy ezt minél előbb meg kell tenniük. Amennyiben a Társulás 
igényli, – ettől függetlenül is – egyfajta programtervet, költségvetést készítenek, melyet a 
következő Társulási ülésre el fog hozni, akkor át tudják beszélni, hogy mi az, amire a jászsági 
településeknek szüksége van, mi az, amit esetleg tudnának más forrásból finanszírozni, és ha 
esetleg a Társulás ebből ki szeretne szállni, az milyen következményekkel járna a fórum 
működésében. Úgy gondolja, hogy ezt a fórumot működtetni kell, és talán még nagyobb 
hatékonysággal, mint ahogyan az elmúlt időszakban működött, erre szükség van, a saját 
részéről mindent meg fog tenni annak érdekében, hogy ez egy hatékony, és valóban működő 
fórum legyen. Ha van ilyen igény, ami teljesen jogos, akkor a következő ülésre hozni fog egy 
munkatervet, költségvetést, és akkor meg tudják beszélni, hogy mi az, amire a Társulás 
szerint van szükség, mi az, amire nincs. Kéri, hogy adják meg a lehetőséget, hogy ez 
működjön, ha úgy fogják látni, hogy más formában van szükség rá, akkor azt is meg tudják 
majd beszélni.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin a Társulás elnöke: nem kérdőjelezi meg a fórum fontosságát, 
csak gondolatébresztőként hozta szóba a témát. A jelenlévő önkormányzatok közül 
valamennyien tagjai a fórumnak, sőt munkacsoportoknak is tagjai többen, és dolgoztak is 
benne az elmúlt időszakban. A finanszírozás miatt érintette a témát, hogy információt 
kapjanak arról, hogy a 2 millió forintot mire fordítják, amit a Társulás biztosít a fórum 
részére. Eddig is odaadta a Társulás a 2 millió forintot minden gond nélkül, talán most már 3. 
éve. 
 
Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető: igen, első év volt a pályázat, utána lett fenntartva az 
elmúlt 2 évben, csak az igazság az, hogy semmilyen tájékoztatást nem kaptak, hogy mire 
szeretnék felhasználni, a számlák, amelyek beérkeztek, azok könyvelésre kerültek.  
 
Budai Lóránt Jászberény: szomorú, hogy eddig így volt, teljesen jogos a kérés, a jövőben ez 
másképp lesz.  
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Eszes Béla bizottsági elnök: Jászboldogházához szeretne visszatérni. Jelenleg ott tartanak, 
hogy a kiszámolt tartozáshoz képest a megfizetett 2,5 millió forint csökkenteni fogja a 
települési hozzájárulások mértékét. 
 
Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető: igen, amit decemberben megfizettek.  
 
Eszes Béla bizottsági elnök: el tudná képzelni, hogy ez a kb. 30%-os csökkenés 
Jászboldogházát addig ne érintse, amíg ő be nem fizeti a további tartozását. Ha a többieknek 
csökken a befizetési kötelezettsége, az ne jelentse azt automatikusan, hogy 
Jászboldogházának is csökken az ez évi befizetési kötelezettsége, mert igazság szerint a 
többiek várnak a pénzükre azért, mert ő nem fizetett. Nem nagy összegről van szó, és lehet, 
hogy számolásban bonyolultabb. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin a Társulás elnöke: igen, a pénzügyi osztálynak ezt nem lenne 
egyszerű végigvezetnie. 
 
Eszes Béla bizottsági elnök: bosszantja, hogy két éve húzzák magukkal ezt a problémát, és 
nem tudja elhinni, hogy ha igazán be akarnák fizetni, akkor nem tudnák befizetni. Saját maga 
sem egy gazdag önkormányzatot igazgat, látatlanban elcserélné a jászboldogházi feltételekkel, 
de úgy gondolja, hogy ha ezt meg kell oldani, akkor meg kell oldani. Néha úgy érzi, hogy 
nem veszik komolyan a Társulást, azt gondolják, hogy ezt meg lehet tenni. 
 
Tóth Nóra Jásztelek: közös önkormányzatban van Jászboldogházával, ott is vannak 
problémák.  
 
Eszes Béla bizottsági elnök: tudja, hogy a közös önkormányzattal is vannak gondok, de úgy 
véli, hogy mindenkinek a saját problémája, saját belügye, hogy hogyan oldja meg a dolgait. Itt 
egy összefogásról, egy Társulásról beszélnek, ha befizetési kötelezettsége van, akkor fizetni 
kell. Nem lehet arra várni, hogy év végén kap-e Jászboldogháza támogatást. Megérti, hogy 
nem lenne könnyű helyzete a pénzügyi osztálynak, így nem kéri, hogy ne érvényesítsék a 
csökkenést náluk. Elnézést kér mindenkitől, de amíg ez a tartozás fenn áll, addig mindig 
figyelmeztetni fogja Jászboldogházát, hogy fizetési kötelezettsége van. 
 
Lovász Imre jegyző: a Társulási Megállapodásban lévő rendelkezésre szeretné felhívni a 
figyelmet, hogy van még egy lehetőség a Társulási Tanács kezében, az inkasszó. 2 ízben kell 
felhívni a figyelmét a tatozásra, és ha nem egyenlíti ki, akkor lehet inkasszót alkalmazni.  
 
Eszes Béla bizottsági elnök: már fel lett hívva többször a figyelme a tartozásra. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin a Társulás elnöke: igen. Bár mióta a 2,5 millió forintot 
elutalták, azóta még nem. 
 
Eszes Béla bizottsági elnök: ki kellene jelölni egy dátumot, hogy vagy kifizeti addig a 
határidőig, vagy alkalmazni fogják az inkasszót.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin a Társulás elnöke: ha a Társulási Tanács hoz erre egy döntést, 
akkor kiküldik a felszólításokat, utána van lehetőség az inkasszóra.  
 
Eszes Béla bizottsági elnök: javasolja, hogy a végső befizetési határidőt 2020. 06. 30-ban 
határozzák meg. 




